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Nazare: Masurile cuprinse în programul de guvernare vor fi în perioada urmatoare

transformate în proiecte legislative si ordonante

Masurile cuprinse în programul de  guvernare vor fi în perioada urmatoare transformate în proiecte 

legislative si ordonante, iar termenul este 1 august, a declarat, marti,  Alexandru Nazare, ministrul

Finantelor. 

"Masurile cuprinse în programul de guvernare vor fi în perioada  urmatoare transformate în proiecte legislative,

ordonante, pe care  Ministerul le va promova. Şi, bineînteles, respectând termenele care  exista în programul de

guvernare, vom începe, lucram deja....Fiecare  masura din programul de guvernare va fi prinsa. Termenul despre

care  discutam este 1 august, lucram la aceste lucruri si o sa va raspund în  momentul când pachetele legislative

sunt definitivate. Sunt în lucru", a  spus Alexandru Nazare, dupa ceremonia de predare primire a mandatului  de la

Ministerul Finantelor.

El a mentionat ca impactul fiecarei masuri va fi detaliat când o sa fie prezentat fiecare proiect legislativ.

Alexandru Nazare a facut o prezentare a situatiei finantelor publice de la momentul preluarii mandatului.

"Ca sa ne punctam pe cifre, cum stam astazi, deficit 3,4%, 64 de  miliarde (lei n.r.), aproximativ echivalent

procentual cu deficitul de  anul trecut la mai, nominal cu 4 miliarde în plus, stoc de arierate  considerate

recuperabile la ANAF de 38,5 de miliarde. Discutabil cât  sunt recuperabile, dar asa sunt, asta e momentul T0

pentru arieratele  ANAF-ului. Încrederea agentiilor de rating se bazeaza pe ceea ce facem  de acum încolo, pe

masurile pe care le vom lua de acum încolo si a  Comisiei Europene si asa mai departe. Am dat un semnal foarte

bun prin  programul cu care s-a investit guvernul actual condus de domnul  prim-ministru Bolojan. Vreau sa-i

multumesc pe aceasta cale ca a venit  la Ministerul Finantelor si a dat un semnal foarte puternic catre ANAF, 

Vama si Antifrauda, sa înceapa sa-si faca treaba la modul cel mai  serios", a subliniat Alexandru Nazare.

Întrebat despre discutiile anuntate cu o agentie de rating, ministrul a  precizat ca este normal ca imediat dupa

investirea guvernului sa existe  discutii cu fiecare agentie de rating si cu Comisia Europeana.

"E un semnal foarte important ca s-a format guvernul. Şi bineînteles ca  încep aceste discutii. E foarte bine ca le

avem si e foarte bine ca de  data asta le avem la un nivel de reprezentare adecvat. Adica la nivel de  ministru si

prim-ministru", a mai spus Alexandru Nazare.
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